
Fra: Bjørne Kleppe <bhiklepp@gmail.com> 
Sendt: 11. juni 2018 23:26 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Re: FW: 16/3678 Mellombels svar på søknad om fartsdemparar i 

Lyngvegen 
 

Hei,  

 

Ønsker en status oppdatering ang fartsdempere I Lyngvegen.  

 

Som du kan se under begynner det å bli noen år siden dette ble tatt opp. Har også hørt at det 

ble gjort lignende forsøk etter at ett barn ble påkjørt og drept på 70-tallet... 

 

Vi sliter fortsatt med en stor del gjennomgangstrafikk. Mange av disse, samt enkelte beboere i 

området holder tidvis skremmende høy hastighet gjennom gaten.  

 

Det er langt flere barn og unge som beveger seg i dette området nå enn det har vært på mange 

år. Vi er flere som er oppriktig bekymret for å la våre barn bevege seg ut i gaten uten oppsyn. 

Det er en skam at man ikke skal kunne føle seg trygg i sin egen gate. Spesielt når 

gjennomgangstrafikken skyldes at alternativ rute (Bruvegen) har fartsdempere.  

 

Det er på høy tid at kommunen tar nødvendig grep og verner om de minste i lokalmiljøet. 

Håper vi sammen kan finne en løsning på dette problemet.  

 

Håper på positiv tilbakemelding.  

 

Med vennlig hilsen  

Bjørne Kleppe  

Lyngvegen 26  

Tlf 91378181 

 

 

From: Christer J. Lieske [mailto:christer.lieske@gmail.com]  
Sent: fredag 4. november 2016 09.26 
To: Linda Hammersvik Folkestad <Linda.Folkestad@lindas.kommune.no> 
Subject: Re: 16/3678 Mellombels svar på søknad om fartsdemparar i Lyngvegen 

  

Hei,  

  

Det har nå gått litt over 8 mnd siden jeg fikk deres foreløpige svar på fartdempere i 

Lyngvegen, i Knarvik. Det har ikke kommet opp noen form for fartsmåling, og jeg har heller 

ikke hørt fra dere ang denne saken. 
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I mellomtiden opplever jeg at stadig flere veier har fartsdempere, og at det er veier som har 

mindre traffikk en Lyngvegen som har trafikk dempere. 

  

Det er f.eks 3 stk fartsdemepere på en strekning på maks 100m i Juvikstølen inn mot en 

blindvei som ender rett forbi Svein Børtveit.  

Jeg kan ikke forestille meg at det har blitt utført fartmåling der resultatet var at 15% av bilene 

kjørte fortere enn fartsgrensen, i den blindgaten er det kun 4 hus! 

Det er merkelig at en slik vei skal ha rett til å ha fartsdempere, mens Lyngvegen som har 

gjennomkjøring, og har 3 ganger så mange hus ikke skal ha rett på trafikksikring? 

  

Jeg opplever opplever saksbehandlingen som forskjellsbehandling. 

  

Forventer at det blir satt igang tiltak. 

  

Mvh 

  

Christer 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



  

2016-02-10 15:23 GMT+01:00 Linda Hammersvik Folkestad 

<Linda.Folkestad@lindas.kommune.no>: 

Se vedlegg 

  

 

 

 

--  

Hilsen  

 

Christer 
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